
Mødeindkaldelse:BESTYRELSESMØDE 

Bolilmark Grundejerforening 06-08-2023 kl. 15.00 
Hos Carsten, Blåbærvej nr. 8 A.  

 

Indkaldt af Sten Scheller. 

Referent:Vibeke Appel. 

Deltagere: Sten Scheller, Carsten Roos, Vibeke Appel, Pia Lorenzen og Orla Olesen 

Afbud fra:  

Yderligere oplysninger 

 Næste møde: mandag den 2.10 2023 kl. 19.30 på Zoom 

Medmindre formanden eller 2 bestyrelsesmedlemmer i henhold til 

Forretningsorden se pkt. 3 indkalder til ekstraordinært møde inden. 

 

 

Dagsorden Referat 

1: Godkendelse af dagsorden. 

 

 

Godkendt 

2: Siden sidst. 

Orientering fra formanden. 

 

Sten har skrevet en invitation til samtlige 
grundejerforeninger (sommerhus-GF) på 
Rømø. 

Læs sidestående. 

 

Til dato har der været 8 meget positive 
tilbagemeldinger. 

 

Kære formænd/-kvinder og bestyrelser i 
Grundejerforeninger på Rømø. 

 

I 2020 skrev jeg en invitation til jer om 
etablering af et uformelt dialogforum 
mellem os. 

 

Jeg prøver igen. 

 

Siden 2020 har det jo vist sig, at 
”udviklingen” på Rømø ikke er på ”stand 
by”. Tværtimod. 

 

Nu har vi både fået storsommerhuse på 
Småfolksvej og planer om et badehotel i 
første klitrække i Lakolk. 

 

Er det ikke på tide, vi tager en snak om og 
sammen med Tønder Kommune om 
turismestrategien for Rømø? 

 

Hvad kan Rømøs natur og infrastruktur 

”bære” af turister. 

 



Hvordan vurderer ”man” belastningen og 
hvem evaluerer? 

 

Hvad kan vi i fælleskab gøre for at bevare 
og forbedre Rømøs egenart og grund-DNA? 

 

Vi ved reelt ikke hvilke planer, der ligger i 

skrivebordsskufferne hos Tønder Kommune 
og turismecheferne! 

 

Er det i Grundejernes interesse at Rømø 
bare skal være endnu et dårligt plagiat af 
Søndervig eller Blåvand? 

 

Sten arbejder videre omkring møde med 
de andre grundejerforeninger 

 

Sten deltager 16/9 ved møde i FL i Vejrs 

3: Fritidshusejernes Landsforening. 

 

God pressedækning af problemer omkring 
biodiversitet kontra græsslåning, hård 
kritik af udlejningsbureauernes rengøring 
og forretningsetik. 

P4 Esbjerg, JV, KDB og Politiken. 

 

Kongsmark: 

Helårshuse uden bopælspligt. (?) 

4: Årshjul: 

Møder holdes første tirsdag i hveranden 
måned 

 

Ny dato for Generalforsamling 

 

Søndag 6/8 kl 15.00 Hos Carsten, Rømø. 

Mandag 2/10 (rykket grundet andet møde) 

Tirsdag 5/12 

Tirsdag 6/2 2024 

Lørdag 9/3 2024: Generalforsamling 

5. Sidevejenes forfatning. Orla 

 

Meget nedbør i juli har forårsaget huller på 
en del stikveje, som der skal grus i  

Ingen respons fra Tønder Kommune ang. 
ekstra bump ved Ringvejen 1 

Skal der gøres noget, som forhindrer, at 
der sker yderligere skade på asfalten på 
Ringvejen ved underløbet? 

Morten Sextus inddrages 

6. Tønders Turismestrategi.  

 

 

Bestyrelsen ønsker en evaluering på 
turismestrategien, og der foreslås et møde  

7: Kasserer: Kontingent og restancer Ingen restancer 



 Der skal foretages eftersyn og evt. 
vedligeholdelse af klapsluser   

8: Andre påtrængende opgaver: 

 

-Bænke males, når vejret tillader 
det 

-Brev til udlejningsfirmaerne ang 
fjernelse af udlejningsskilte ved 
sommerhusene (Carsten) 

-Store grene ved posthuset fjernes 
snarest 

 

 

9: Lakolkstien.  

 

Intet nyt 

10: Digeproblematikken. Pia. 

 

  

Pia tager kontakt til Lene Vinkel Nielsen TK 
for et møde vedr. diget 

11: Eventuelt og protokolgennemgang Intet 

 
 

Mødet slut kl. 16.45 
 
 
 
 

 
 


